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Organizer reserves all rights to make necessary decisions or interpretations to the rules and regulations. Please pay attention to the 
Taiwan Center web site if there are any policy updates. Members of judging panel are not employees or their relatives of organizer. 
Taiwanese American Heritage Week Committee and Taiwan Center of Greater Los Angeles reserves the rights to use the entries for 
purpose of publicity, educational and recognition purposes. 
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台美人傳統週 Taiwanese American Heritage Week Festival 
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HOW YOU HEARD ABOUT 
US?
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冠軍 $300 （獎學金 & 獎盃 獎狀）亞軍 $200 （獎學金 & 獎盃 獎狀） 
季軍 $100 （獎學金 & 獎盃 獎狀） 
人氣獎 $100 （獎學金 & 獎盃 獎狀）- 園遊會後在台灣會館臉書以一個月內看按讚人
數多寡決定 
得獎作品得以在會館展示一年 
比賽時間：2019年 5月26日 星期日 9:30AM 報名 ， 下午1:30pm左右 比賽結束，3點左
右公布結果 
比賽地點： Barnes Park 
報名時間： 2019年 4月26日到五月26日，可以預先在會館提交報名表 
報名費用：$5 （早鳥,組3人以上團體），$10（當場）. 
結果公告與頒獎典禮： 園遊會下午3時由評審代表公佈並頒獎 
繪畫主題：我和家人最喜歡在園遊會做的活動，必須以小畫家本身為主題，園遊會為背
景 
比賽詳情可接洽會館辦公室電話 626-307-4881 或email 
TAHW.LOSANGELES@gmail.com 

比賽規則如下： 
1. 比賽當天會公佈規則，台僑藝術界代表性人士會擔任評審 
2. 主辦單位將提供比賽專畫紙，參與者必須使用比賽專用畫紙。 
3. 參賽者請自備比賽核准繪畫工具（彩色筆，彩色鉛筆，蠟筆，或彩色原子筆）還有繪
畫板 
4. 得獎作品將在會館加框懸掛展示一年。 
5. 主辦單位將提供每位參賽者$5園遊卷來購買點心飲料 
6. 主辦單位會提供繪畫板供參賽者免費租用，但數量有限 

1st Place $300 scholarship(trophy & certificate) 2nd Place $200 scholarship(trophy & certificate) 3rd place 
$100 scholarship(trophy & certificate) 
Popularity Award $100 scholarship(trophy & certificate) - determined by number of likes the drawing 
received on Taiwan Center FB page. 

All winning artworks will be framed and displayed at Taiwan Center for period of one year. 
Contest Date & Time: Registration begins on Sunday May 26th 2019 at 9:30AM, contest officially ends at 
1:30PM on the same day.  
Contest Location: Barnes Park of Monterey Park CA 
4/26/2019 pre-registration - 5/26/2019 registration at the festival. 
Registration fee:  $5 (early bird, group of 3 and more), $10 (on-site) 

Result of the contest will be announced by the judges at around 3 PM. 
Subject: My favorite things to do with my family at the festival. The subject must be the artist and setting 
of the drawing must be the festival its self.  
For details of the contest or registration, please call Taiwan Center at 626-307-4881 or email 
TAHW.LOSANGELES@gmail.com.  

Contest rules:  
1. Official rules will be announced on the day of the festival, selected known artists of Taiwanese 
American community will serve as judges.  
2. Organizer will provide official contest drawing paper, all contestants must use official paper to be 
eligible to compete. 
3. All contestants must bring approved art tools for the contest(color markers, color pencils, crayons, or 
color pens) and drawing board. 
4. All winning artworks will be framed and displayed at Taiwan Center for period of one year. 
5. Organizer will provide $5 worth of vouchers for contestants to purchase refreshments at the festival. 
6. Drawing boards may be rented from the organizer free of charge, but supply is limited.  


